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Navn på tjenestested: Langerud sykehjem 
Dato for besøket: 20.05.2020              Tidspunkt (fra kl. til kl.): 1130 - 1200  
Anmeldt besøk 
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende til stede: 
Kari Heiberg, Sjur Atle Furali, Kjell Emil Granå/leder 
Kontakter under tilsynet: 
Institusjonssjef  Bente Sæve og Kvalitetssjef  Kjersti Valde 
Hvordan ble tilsynet gjennomført: Digitalt møte 
 
 
Tilsynsutvalgets rapport 
 
Vi fikk først en liten orientering om sykehjemmet ved institusjonssjef  Bente Sæve. Deretter 
gikk vi gjennom temaene vi hadde satt for møtet. 
 
De har beredskapsmøte hver dag i koronaperioden, med administrasjonen, leger, ledelse og 
medarbeidere etter behov. 
De har gjort godt arbeide, vært heldige – ingen smitte. Flere årsaker til det, men de startet 
blant annet tidlig med ulike tiltak: veilede alle utenfrakommende ut av institusjonen, som 
organisasjoner, fotpleie, osv. De stengte kantinen; personalet gikk ikke rundt i bygget; de var 
tidlig ute med testing av beboerne og personalet og tidlig ute med opplæring i smittevern. 
Sykehjemsetaten (SYE), etatsleger, H-dir. og FHI har utarbeidet og gitt informasjon om 
regler og prosedyrer. 
 
De hadde noen ansatte i karantene helt i starten, men har ingen nå. De testet én ansatt i dag 
morges, får svar i kveld, og har gode rutiner på smittesporing. 
 
Kontakten med pårørende har vært god, men besøksreglene har vært krevende. Kontakten 
har foregått gjennom IPad, telefon, Skype, veranda, og utekontakt med regler om avstand, 
maks 2 personer, 1 time, ingen mat og drikke, rengjøring og besøksvert. Avtaler har vært 
gjort med avdelingene, fra 1330-16. Dette har vært krevende for personalet, men de strekker 
seg langt, og gjør en kjempejobb. Dagsenteret har vært stengt, og personalet derifra har vært 
brukt i avdelingene til ulike aktiviteter og tur ut. 
 
Sykehjemmet har delt ting med pårørende på Facebook. Nå har de fått tilbake utekonserter, 
for eksempel kor, Nasjonalballetten, og de hadde arrangement på 17. mai.  
Når det gjelder fagdekning, har de noen ledige sykepleierstillinger i én etasje, som de er i 
ferd med å ordne/rekruttere. 
 
God plan mht ferieavvikling. 
 
Ingen ubesvarte klager, men en pårørendedialog der lege og psykiater er sterkt inne. De har 
møte én gang pr uke. 
 
Sykefraværet i april: 7, 68 %. Dette er lavere enn januar – mars 2020. 
 
Mht avvik så meldes det jamt og trutt. De jobber kontinuerlig med avvik i lokalt kvalitetsråd 
og HMS-møter. Det har vært nedgang i avvik i denne perioden. 
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De har en risikoanalyse, blant annet mht Covid 19, som kan brukes ved utbrudd. 
Institusjonssjefen sier de er godt rustet for et eventuelt nytt koronautbrudd. De har organisert 
seg på mange måter i forhold til denne muligheten. Hun gir kred. til administrasjonen i SYE. 
 
Når det gjelde aktiviteter, så er det til vanlig et godt tilbud til beboerne. Nå blir det ordnet på 
en annen måte. Aktivitetene foregår i avdelingene, og for eksempel så trener fysioterapeuten 
og beboere ute. 
På spørsmål om hvordan det har vært å lede sykehjemmet i denne tida, så svarer Sæve at det 
har vært krevende, men med gode fagfolk rundt seg som Kjersti Valde, leger, og 
avdelingsledere står hun med mange støttebein. Samt dyktige fagfolk i avdelingene.  De har 
hatt god dialog med administrasjonen SYE - de har vært tett på, og de har til enhver tid  
sørget for oppdaterte covid-19 prosedyrer.  «Jeg har det bra nå – er ikke utslitt.» 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Oslo, 24.05.2020 
 
Kari Heiberg(s)                  Sjur Atle Furali(s)                Kjell Emil Granå(s) 
______________               _________________            _________________  
Medlem tilsynsutvalg         Medlem tilsynsutvalg           Leder tilsynsutvalg 
 
Tilsynsrapport oversendt til: 
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 27.05.2020 
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 27.05.2020 
3. Institusjonssjef Bente Sæve: 27.05.2020 
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